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Based on the Prélude in C sharp minor Op. 3 No. 2 written in 1892 that quickly became world-famous,
Rachmaninoff composed a further two collections of Préludes in the years up to 1910. These were also
published as a complete volume in 1911.

Based on the corresponding models by Chopin, Scriabin and their great forerunner J.S. Bach they comprise a
cycle of 24 Préludes in all major and minor keys, but unlike the other ones are not organised systematically
according to keys.

A final highlight of late Romantic Piano music, which no pianist can ignore.
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Kurzbeschreibung
Ausgehend von dem schnell weltberühmt gewordenen Prélude cis-moll op. 3 Nr. 2, das bereits 1892
entstand, verfasste Rachmaninow bis 1910 zwei weitere Sammlungen von Préludes, die 1911 auch als
Gesamtband publiziert wurden. Angelehnt an die entsprechenden Vorbilder von Chopin, Skrjabin oder dem
großen Ahnherrn J.S. Bach, ergeben sie zusammen einen Zyklus von 24 Préludes in allen Dur- und
Molltonarten, sind im Unterschied zu den vorigen aber nicht systematisch nach Tonarten angeordnet. Ein
letzter Höhepunkt der spätromantischen Klaviermusik, an dem kein Pianist vorbeikommt!
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